
Bostadsforum bjuder in 
Industribuller - ett fortsatt hinder för bostadsbyggande? 
Boverket och Naturvårdsverket har gemensamt redovisat sina regeringsuppdrag om vägledning för industri- 
och annat verksamhetsbuller.  
Förslaget innebär förändringar avseende de tillåtna ljudnivåerna från industriell verksamhet vid nya 
bostäder. 

Bostadsforum bjuder in till ett samtal om:  

• Kommer de föreslagna förändringarna ge kommunerna tillräckliga möjligheter att planera för nya 
bostäder vid attraktiva hamnområden? 

• Kommer färjetrafiken, som klassas som industribuller, att vara ett större hinder för 
bostadsbyggande än biltrafiken? 

• Leder förslaget till bättre samordning mellan trafik- respektive industribuller? 
• Undanröjer regeringens förslag alla de nuvarande hinder som regelverken satt upp? 

Följande personer finns i panelen för att diskutera frågorna: 
Magnus Lindqvist, utredare på Boverket 
Arne Fredlund, senior rådgivare på Stockholms stad 
Kerstin Bokliden, handläggare på SKL (Sveriges Kommuner och Landsting) 
Lisa Johansson (fd Granå), konsult på Structor Akustik 
 
Moderator är Anders Ekegren, ordförande i KSL:s miljö- och samhällsutvecklingsberedning. 

Tid: Tisdagen den 23 september kl. 8.00–9.00. Frukost serveras kl. 7.30–8.00. 
Plats: Summit, Grev Turegatan 30, t-bana Östermalmstorg 
 

Anmäl dig här! 

 
Varmt välkomna!  
 
Anders Ekegren, ordförande KSL:s miljö-och samhällsutvecklingsberedning 
 
Staffan Grundmark, ordförande Stockholms Byggmästareförenings bostadsutskott 
 
 

 
 
 

http://www.stockholmsbf.se/bostadsforum-bjuder-in__3534

